
 

 

ZÁPIS Z JEDNÁNÍ KOMISE VZDĚLÁVÁNÍ A MLÁDEŽE 

DNE 11.4.2023 

10:00, sídlo ČF, Lomnického 1705/5, 140 00  Praha 4 

Členové: L. Dolejš, P. Jindra, J. Diblík (přítomni osobně); B. Chromek (přítomen online); L. Grundler, P. 

Neumaier omluveni 

Hosté: L. Mecerová, Z. Svobodová, J. Jakoubek, J. Třískala, L. Laštovička (osobně); T. Faltejsek (online) 

 

1. Personální záležitosti 

Byl představen nový kandidát na člena komise za kraj Královéhradecký a Pardubický T. Faltejsek a nový 

sekretář komise L. Mecerová. 

 

2. Připomínkování materiálů 

Byly představeny materiály k připomínkování. 

Podrobněji byl diskutován materiál „Analýza změny struktury reprezentačních celků“, který představuje změny 

v rozložení reprezentačních týmů a je završením koncepce práce s talentovanou mládeží. Tým U23 mužů bude 

zaveden jako oficiální reprezentační celek a bude spadat pod reprezentační úsek, naopak tým U19 mužů bude 

spadat pod komisi vzdělávání a mládeže. U žen se zvažuje zkušební ročník kategorie U23 v projektovém 

formátu po MS 2024, tedy v sezóně 2024-25. 

Komise nemá k probíraným materiálům žádné připomínky. 

 

3. Důležité body z jednání celostátního VV 

L. Dolejš informoval o důležitých bodech z jednání celostátního VV ČF. Byla diskutována mimo jiné tato témata:  

diskuze olympijské vs. neolympijské sporty (olympijské sporty navrhují upozadění neolympijských sportů); PP3 

(projekt už je vypsaný); BigBoard Superfinále (prodáno přes 10 tis. lístků, noví partneři BigBoard, OKsystem, 

Porsche); legislativa. Aktuality z NSA budou sdíleny příští týden. 

 

4. Nástupy dívek v chlapeckých kategoriích 

Byla vedena diskuze nad zpracovanými výstupy z regionů, které reflektují současný stav, a návrhy na změnu. 

Závěr: další směřování bude diskutováno s kompetentními úseky. Účelem je přijmout taková opatření, která 

pomohou rozvoji z dlouhodobého hlediska a která zamezí odlivu hráček zejména v odlehlých regionech z toho 

důvodu, že dívky nemají adekvátní tým dívčí nebo chlapecké kategorie, ve kterém by mohly nastupovat. 

Opatření nemají být určena pouze pro aktuální situaci v regionech. ČF by měl nastavit jednotné mantinely pro 

všechny regiony, ale v rámci daných mantinelů se mohou konkrétní pravidla v jednotlivých regionech lišit. Padl 

návrh na prodloužení kategorií na 3 roky. I nadále chceme zachovat možnost, aby mohla dívka nastupovat 

maximálně ve dvou kategoriích současně, navýšení na 3 kategorie nepodporujeme. 

 



 

 

5. Školské turnaje – výstup z dotazníků 

Výstupy z dotazníků budou zpracovány do přehledné souhrnné formy. Obecně panuje s turnaji spokojenost. 

Nejčastější připomínky: informovat o turnajích dříve, pomoci s financováním organizátorům, zavést drobné 

ceny pro vítěze. J. Třískala navrhl zpracovat dokumentaci pro oddíly, která jim dá návod pro organizaci, 

případně zorganizovat webinář. Obecně je preferovaná organizace ze strany místních klubů, nikoli ze strany 

koordinátorů. Klubům by měly být poskytovány informace o tom, které školy se do turnajů nezapojují a proč. 

Z. Svobodová přislíbila zjistit termín pro příští ročník. 

 

6. Trenérská směrnice 

J. Třískala představil detaily v rámci připomínkování materiálů v bodě 2. Dochází k odlišení pojmů trenérská 

kvalifikace (úroveň vzdělání) a trenérská licence. Bez dalších připomínek. 

 

7. Nábory komise KRP (L. Laštovička) 

L. Laštovička představil dokument, který zahajuje nábor KRP a obsahuje kroky, které mohou kluby udělat 

v provázanosti s PP3. Dokument je určen pro všechny kategorie a všechny oddíly. 

Z diskuze nad obsahem dokumentu vyplynulo následující: členové KVM považují dokument za příliš obecný, 

vhodný pouze pro začínající oddíly; dokument by se měl více zaměřit na nábor dívek, který má svá specifika; 

dokument by měl sdílet zkušenosti z úspěšných klubů a obsahovat reálné příklady, i z jiných sportů. ČF by se 

měl rozhodnout, zda chce více podporovat ženskou složku, jelikož některé kluby dnes postrádají motivaci tuto 

složku mít (s ohledem na finanční a organizační náročnost). Byla vedena diskuze, zda dokument ohledně 

náboru má skutečně vypracovat KRP, nebo má naopak přijít od KVM. 

 

8. Informace z oblasti trenérského vzdělávání (licence A, atd.) 

J. Třískala sdílel novinky ohledně trenérského vzdělávání. Ohledně licence A, spolupracující strany (univerzity, 

hokejbalový svaz, ČF) našly shodu. Očekává se podpis smlouvy tento měsíc a prezentování trenérům příští 

měsíc. Studijní program bude otevřen v případě naplněnosti 15 osob, očekává se 5-7 zástupců z hokejbalu a 8-

10 zástupců z florbalu. Osnova studijního programu prochází připomínkováním. Licence B na další rok je již 

otevřená. 

 

9. Diskuze 

Jiná témata nebyla probírána. 

 

10.Závěr jednání 

Další jednání se uskuteční 16. 5. 2023 od 10:00. 

 

 


